
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 5. oktober 2020 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Tonje Skistad, Torunn 
Holtbakk, Sandra Nilsen Jentoft, Janne Braarud Jensen, Inger Repstad Thorsen 
Forfall: Grete Brevig 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Økonomi 
Sum brukskonto: 289 582 kr 
Krisepakke del 2: 163 844 kr 
Totalt: 453 426 kr 

 

Sak 2   Regnskapsfører 
Svanhild og Aina skal ha et møte med en regnskapsfører i starten av november.  

 

Sak 3  Utleie 
Diskusjon om hvorvidt vi skal tillate medlemmer å leie hallen. Styret vedtar at hallen 
fra nå av kan leies av alle. 

 

Sak 4  Isolering av hallen 
Vi har fått pristilbud på isolering av hallen, bytting av porter og varmevifte(r). 
Totalt: 911 000 eks moms. 16 525 kr/måneden i leasing. 
Vi må se over regnskapet når året er omme og sette opp et budsjett å presentere til 
medlemmene. 

 

Sak 5  Treningsavgift 
2019: 99 490 kr, 66 gjestetreninger,  
54 har betalt full treningsavgift, 13 har betalt halv treningsavgift. 
 
2020 (per september 2020): 116 691 kr, 33 gjestetreninger,  
73 har betalt treningsavgift, 6 har betalt halv treningsavgift. 
 
Økning av treningsavgiften fra 01.01.2021, fra 1500 kr til 1750 kr.  

 
 



Sak 6  Stevner 
- Janne skal sjekke med kommunen om hvor vi kan få tak i støtte til HC-tilpasning. 
- Svanhild fortsetter å jobbe med potensielle sponsorer. 
- Det må bestilles merker til lydighetsstevnet. 

 

Sak 7   Eventuelt 
- Vi har en traktor ståendes på plassen som vi bør selge. Tonje hører med Vidar. 


